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§ 134 Mötet öppnades och dagordning godkändes 

§ 135 Upprop. Britt Björneke valdes att justera. 

§ 136 Rapport och samtal om Prästgården mm 

Prästgården 

Eva Ajaxén presenterade referensgruppen som arbetar med förslag på hur övervåningen i Prästgården ska 

användas. Hon redogjorde för olika förslag på hur utrymmet kan utnyttjas för vår verksamhet. 

Bottenvåningen ska hysa ett café som drivs av Hela människan inom ramen för deras sociala företagande. 

Caféet kan också användas av församlingen för att erbjuda en lokal för minnesstunder och dopkaffe som 

ett komplement till Klockargården. Hela människans och församlingens verksamhet ska hänga ihop. Eva 

bad församlingsrådet att komma med input och förslag på verksamheter i Prästgården. 

Lutherprojektet 

Eva Ajaxén berättade om församlingens planerade Lutherprojekt och överlämnade en skrift om 

Reformationsjubileet 2017. För att täcka utförandekostnaderna kommer vi att behöva söka 

verksamhetsbidrag motsvarande 240 000 kr. Församlingsrådet lämnade sitt bifall till att vi går vidare med 

ansökan till Stiftsstyrelsen om verksamhetsbidrag. 

§ 137 Internationella gruppen – hur gå vidare? 

Församlingens Internationella grupp har legat i träda ett tag och behöver nytändning. Eva Ajaxén 

berättade om ett förslag på att komma igång med gruppen igen under demokrativeckan, den 14 oktober, 

med insamling till flyktinglägret Kakuma i Kenya och visning av Marika Griehsels film med samma namn. 

Församlingsrådet gav sitt bifall till förslaget. 

§ 138 Information från bitr. kyrkoherden 

– Enkätundersökning om gudstjänsttider i Huddinge kyrka. Rapport kommer i juni. 

– Komminister Johan Jäger är tillbaka i tjänst. 

– Komminister Johanna Saxerbo blir kvar i sin tjänst, i fortsättningen som vikarie för Emelie Wägmark. 

– Ny pedagog, Annika Strömmer, börjar 15 augusti. 

– Barnens altarskåp och barnhörnan. Vi köper in altarskåpet och avvaktar med att tillfråga Länsstyrelsen 

om barnhörnan. 

– Konsult från Sensus leder sammarbetsstärkande arbete för församlings medarbetare. 

– Remissvar ska lämnas på handboksförslaget. Erik kommer med förslag. Församlingsrådet lämnar sitt 

remissvar. 

– Majfest den 29 maj. 

– Erik ska i samråd med församlingsrådet besluta om vilka gudstjänster vi ska firas kommande termin. 

§ 139 Rapport från kyrkorådet 

Ordföranden hänvisade till senaste kyrkorådsprotokollet som finns på intranätet. Ordföranden delade ut 

arbetsgivarorganisationens häfte Kyrkoråd och församlingsråd till den som ville ha. 
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§ 140 Förberedande budgetsamtal. Om utvecklingsområden i FIN 

Erik Dufva delade ut ett dokument om Huddinge pastorats vision och utvecklingsområden (se bilaga). 

Församlingsrådet inledde samtal om de 6 utvecklingsområdena som omnämns i församlingsinstruktionen 

och hur de kommer att avspeglas i budgetarbetet inför 2017. Samtalet kommer fortsätta den 3 maj när 

medarbetare och församlingsrådet träffas. 

§ 141 Boknings- och lokalpolicy 

Erik Dufva delade ut ett förslag (bilaga) på ny policy avseende bokning och användning av lokalerna i 

pastoratet. En majoritet av församlingsrådets ledamöter var emot regeln om förbud mot alkoholförtäring i 

pastoratets lokaler. Frågan väcktes om samma regler ska gälla i Botvidsgården.  

 

§ 142 Annonsering DN/SvD 

Erik Dufva redogjorde för kostnaden att annonsera helgens gudstjänster i DN och SvD (14% av 

annonsbudgeten) och att församlingen skulle vara mer betjänta av att lägga pengarna på separatannonser i 

lokaltidningarna, Södra Sidan och Mitt i Huddinge. Det är Kyrkorådet som beslutat att församlingen ska 

finnas med i DN och SvD. Församlingsrådet beslutade rikta frågan till Kyrkorådet om det självt, 

Församlingsrådet, ska få besluta om var vi ska annonsera. 

§ 143 Rapport från gudstjänstutvecklingsutbildningen 

Eva Nilsson rapporterade från förra veckans utbildning i gudstjänstutbildning. 

§ 144 Rapport från miljögruppen 

Margareta Hedström meddelade att församlingens diplomeringsarbete befinner sig i slutfasen. En 

utförligare rapport skjuts upp till ett senare tillfälle. 

§ 145 Möte mellan Församlingsråd och medarbetare 3 maj 

Påminnelse om att mötet börjar kl 17. Middag och samtal med utgångspunkt från pastoratets Vision. 

§ 146 Förslag på tema för studiecirkel 

Erik Duva förslog en studiecirkel med läsning och samtal om Mikael Mogrens bok Livets helighet. 

Församlingsrådet antog förslaget. Studiecirkeln börjar i höst. 

§ 147 Övriga frågor 

– Pastoratets tidning Pax behöver en representant från Församlingsrådet till sitt redaktionsråd. Britt 

Björneke meddelade att hon vill delta.  

– Fem ledamöter i rådet har inte fått Pax i brevlådan. Maila Therese Törnros att utdelning av PAX i 

fungerar som den ska. Synpunkt: pastoratets logga borde sitta på tidningens framsida så att det är tydligare 

vem som är avsändare. 

– Flickan Naomi Jayne har fått frågan om hon vill vara gudstjänstvärd (hon är för ung för att vara 

kyrkvärd) och hon tackade ja. Församlingsrådet är glada att hon vill vara gudstjänstvärd. 

– Erik Dufva köper in boken Kyrkoårets gudstjänster till rådet. 

Anita Blomkvist avslutade mötet. 

 


